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1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’Acta: 35

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28 de gener de 2019

Hora d’inici/fi: 19:30 h / 21:30 h

Lloc: Pl. Llacunes de Ruidera, s/n “Mas Blau”

Membr  e  s a  s  sistents:  

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macías
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Esther Franch Gimeno

M  embr  e  s a  b  sents:  

Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Clemente Laguarda

Presidenta (Compromís)
Vicepresident (PSOE)
Regidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
AV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AV El Saboner
AV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AV Pda. Benadresa
AV La Choquera 
AMPA CEIP Jaume I

Veí (CS e M)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)

EXCUSA A  B  S  È  NCIA (*)  

Secret  à  ri  a  :  
Sra. Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establit:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL  17
DE DESEMBRE DE 2018

S'aprova l'acta de la Junta del Districte Oest celebrada el 17 de desembre de 2018, per
unanimitat dels i les membres de la Junta.



2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s’han dut a terme
segons  les  propostes  i  suggeriments  exposats  pels  i  les  membres  de  la  Junta,  i  la
secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.

3. PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Pedro Bermúdez,  representant  de l'AV  Gpo.  Reyes y Ctra.  Alcora,  sol·licita  una
inspecció  per  part  de l'Ajuntament  sobre si  s'està exercint  alguna activitat  en la  planta
número 1 de l'antiga fàbrica de Taulell, situada a la quadra la Torta, ja que a les 6:00 de la
matinada posen un generador  que fa molt  de  soroll  i  produeix  molèsties al  veïnat.  Se
suposava que estava tancada  i que no s’exercia cap activitat  en la fàbrica. Sol·licita la
instal·lació d'un contenidor de fem a la quadra Casaña, la reposició de l'ancoratge de dos
contenidors en eixa mateixa zona i la col·locació dels fanals que falten a la quadra Casaña
ja que la instal·lació està feta. A més, demana informació sobre la situació del solar que hi
ha al costat de Talleres Pascual (av. de l’Alcora) i de la casa en ruïnes que hi ha al mateix
solar. Finalment sol·licita  la reparació dels carrers Mestre Lluna i Mestre Moreno Torroba
del grup Reis.

La  Sra.  Concepción  Guillamón,  representant  de  l'AV  La  Choquera,  pregunta  si  estan
contestant  a les  al·legacions  del  PGOU. La presidenta i  el  vicepresident  informen que
estan en això i que se’n contestaran totes.

La Sra. Esther Franch, representant de l'AMPA CEIP Jaume I, proposa la possibilitat de,
junt amb el projecte de “camins escolars segurs”, realitzar una ampliació de vorera en la
porta infantil del Centre, perquè es millorara el seu accés. Proposa l’ampliació del camí Vell
de  l'Alcora, bé amb expropiació o cessió de terrenys, per a poder donar continuïtat a la
vorera que falta en el tram  de davant del  col·legi,  així com la cessió de  la  parcel·la del
carrer Castellfort limítrof al CEIP Jaume I, en la zona infantil.  A més, proposa sol·licitar al
propietari de la parcel·la l'execució d'una transferència d'aprofitament, poder utilitzar el sòl
com a dotacional per estar previst en el PGOU i obtindre aprofitament en execució del PAI.
La presidenta li informa que fins que el PGOU no estiga aprovat no es pot fer cap tràmit en
eixe  aspecte,  per  la  qual  cosa  se sol·licita  la  seua neteja.  Comunica  la  necessitat  de
senyalitzar el carril bici amb “stop”  a l’avinguda d’Enrique Gimeno en la confluència amb
carrer Figuera, per falta de visibilitat. Proposa  l’elecció del nom del nou pont per part de
l'alumnat del CEIP Jaume I en concret o de la comunitat escolar que més utilitzarà el pont
(Jaume I, IES Bovalar, Vicente Artero). Finalment  demana que s'estudie la possibilitat de
realitzar un aparcament en bateria al carrer Castellfort (davant del Mas Blau).

El  Sr.  Vicente  Gonell,  representant  de l'AV Pda.  Benadresa,  comunica  que hi  ha  cinc
camions que circulen per  la quadra la Breva  i  aparquen dins d'un solar situat  davant del
número 115 d’aquesta quadra i destrossen el camí.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV el Saboner, comunica que les associacions
del Districte Oest sol·liciten un carril bici i un pont per a bicicletes i vianants a la ctra. de
l’Alcora des de la rotonda d’aquesta carretera amb l’UJI i la quadra dels Cubos ja que ara
es pot passar però amb prou de dificultat. Sol·licita la col·locació de bancs de mobiliari urbà
a l'av. de l’Alcora, en el tram des de la quadra Saboner fins a la quadra Salera. Proposa la
possibilitat  de  cedir  l'ús  del  pàrquing  de  Mercadona  de  l'av.  de  l’Alcora,  aprofitant  el
tancament de l'activitat. Sol·licita que es pinte una línia groga i que es col·loquen senyals
de prohibit  aparcar al  carrer  Cap i  Corb,  ja  que és un carrer  de doble sentit  i  s'estan
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acostumant a aparcar,  la qual  cosa causa molèsties als veïns i  posa en risc els altres
conductors. Al carrer Canet lo Roig, cantó amb carrer Cap i Corb, tenim 6 pilons verds que
ens agradaria que s'estudiara una altra alternativa perquè els estan canviant cada 15 dies.
Comenta que al  voltant  dels contenidors de fem i  reciclatge,  el  ciutadans deixen altres
objectes que no han de ser arreplegats pel servei de recollida, la qual cosa fa que la zona
quede com si fora un abocador, i proposa, junt amb més membres de la Junta, que siga el
mateix servei de recollida el qui alerte l'empresa perquè arrepleguen aquests objectes i no
estiguen tants dies sense arreplegar.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  sol·licita l’ancoratge  amb
intervals metàl·lics de tres contenidors de fem a la carretera de Borriol i al camí Collet, i la
instal·lació de dos elements saludables al parc del grup Roser, situat a la plaça Jaume
Ribes. A més, demana que s’assenyale amb una fletxa direccional el carrer Costa Rica.
Sol·licita la poda d'arbres a la ctra. de Borriol, parc del grup Roser, av. Alfons XII, carrer
Costa Rica i camí Collet, i que s’instal·le una paperera a la zona de la rotonda de la Cadira,
al  costat  de  l'entrada  de  l’UJI,  així  com un  espill  còncau  en  l'encreuament  del  carrer
Veneçuela amb l'av. Alfons XII.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s’alça la sessió, a les vint-i-una hores i trenta
minuts, de la qual s'estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta,
en el lloc i la data al principi expressats.
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